
Studentská unie ČVUT

Jugoslávských partyzánů 1580/3 
160 00 Praha 6 

https://su.cvut.cz
 su@su.cvut.cz

Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

21.05.2024 - kolej Bubeneč

zápis provedl:  Pavel Mašinda

začátek zasedání: 18:06

1. Schválení programu zasedání (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, 

čas: 5 min.) 

Program zasedání

1. Schválení programu zasedání (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)

2. Info z klubů (vede:  Š. Tichý, typ: informace, čas: 15 min.)

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

4. Info z Centrály (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 10 min.)

5. Schválení zápisu (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)

6. Potvrzení Usnesení 2024-05-01 přijaté formou per rollam (vede: Š. Tichý, 

typ: hlasování, čas: 5 min.)

7. Změna členského příspěvku pro Hudebny Silicon Hill (vede: M. Vadlejch, 

typ: hlasování, čas: 10 min.)

8. Ekonomická činnost - UZEL 2024 (vede: B. Goláňová, typ: hlasování, čas: 10 min.)

9. Ekonomická činnosť DnK 2024 (vede: M. Oravkin, typ: hlasování, čas: 10 min.)

10. Stanovy SU ČVUT (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 15 min.)

11. Účetní závěrka a rozvaha SU ČVUT za rok 2023 (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, 

čas: 10 min.)

12. Rámcová smlouva s ČVUT  (vede: Š. Tichý, typ: diskuze, čas: dle potřeby)
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13. Prezentace Výročních zpráv (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: dle potřeby) 

14. Různé (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: dle potřeby)

TPPPPPPP (vede: Š. Tichý, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby)

Usnesení 2024-05-02:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání Studentského 

parlamentu konaného dne 21.05.2024 zaslaného do konference Parlamentu dne 

21.05.2024 v 18:07 a souhlasí, že se bude zabývat podklady zaslanými po předkládací 

lhůtě.

OHP: 13; 13:0:0 – Usnesení bylo přijato

2. Info z klubů (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 15 min.)

Silicon Hill (M. Vadlejch): Za měsíc a půl bude resignovat předseda. Chtěli jsme vyskočit z 

toho, že se volí nový předseda na konci roku. 

M. Slávik: Když se na konci roku uzavírá rozpočet tak se blbě předává. Jednoho kandidáta 

už máme, dnes se však nemohl dostavit. Vypadá, že do toho půjde. Parlament na 

Strahově si užijeme ještě spolu, ale pak se rozloučím.

M. Vadlejch: Proběhla SHOW Strahov. Počasí nebylo tak špatné. Jsme v mínusu méně než 

předchozí roky. Moc se toho neděje. Budou dýmky na kopci kde budeme pomáhat. 

Zároveň se blíží stěhování pár místností nebo retroherny. Budeme měnit výčet místností. 

Na čtyřce přestěhovali hospodářku nad vrátnici, takže ztratíme jednu místnost, možná za 

to dostaneme sklady v suterénu. Proběhlo odzimování grilcentra a s tím spojená oprava 

stolů.

Pod-O-Lee (K. Pilná): Děkujeme za schválení ekonomické činnosti na Mezibloky. Řešíme 

jak to bude s blokem A kde má proběhnout rekonstrukce poloviny stoupaček. Dále řešíme 
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budoucnost skleníku a vodní nádrže, kde by měla proběhnout sanace. Potvrdili jsme si v 

rámci klubu legislativu, kterou budeme probírat následně s kontrolní komisí.

Buben (D. Lysenko): Proběhla grilovačka, měli jsme střední účast. Navíc jsme měli 

teambuilding, který proběhl dobře. Připojují se další lidi do klubu, kteří nám teď pomáhají. 

Pokračujeme s posilovnou a řešíme odpis starého majetku. Rozmýšlíme se o volbách, 

které budou asi na podzim.

Masařka (): Nikdo není přítomen.

D. Lysenko: Vrátní si stěžují na ISC HUB, nejsou ohlášené návštěvy. Jeden vrátný deset 

opilých lidí nevyhodí.

Sincoolka (K. D. Kopecký): Máme zkouškové a zápočty a většina aktivních končí studium 

nebo přechází na jinou školu, takže aktivita klesla. I přes špatné počasí se nám povedla 

perfektní grilovačka. Ugrilovali jsme přes 20 kg masa. V pinpongárně jsme pak dotočily 

všechny sudy. Plánuje se obměna access pointů na Dejvické koleji.

Hlávkova kolej (): Nikdo není přítomen.

K.D. Kopecký: Předseda HK je živý a zdravý a komunikuje s jinými předsedy.

Orlík (F. Hemerka): Za poslední půlrok se toho událo na naše poměry hodně. Chystáme se 

na rekonstrukci naší sítě. Od Podolí jsme dostali nové servery a nakoupili jsme nové 

APčka. Penny pod námi se chystá opravovat parkoviště, což nás bude omezovat.

Fakultní klub BION (M. Verbovský): Proběhl epický Kladenský Majáles. Děkujeme Čajovně 

za to že tam měli stánek. Bylo sluníčko ale trošku zima. Máme nově zvolené 

představenstvo. Máme novou fakultní pípu, takže jich máme 2 a půl. Máme darovací 
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smlouvu s FBMI ČVUT, takže nám darují vybavení jedné společenky na koleji GDM. Dále 

připravujeme seznamovací kurz BIOŠROT.

AVC ČVUT (): Nikdo není přítomen.

eFDrive (B. Goláňová): eFDrive je tak skvělý, že si udělal grilovačku, přesunula se totiž kvůli 

špatnému počasí. Dále organizujeme seznamovací kurz Uzel.

BEST (V. Fišer): Oslavili jsme patnácté narozeniny. Pak jsme se zúčastnili několika akcí 

typu Lesamáj. Možná budeme plánovat velkolepou valnou hromadu v Praze.

FIT++ (M. Rak): Měli jsme international gaming night spolu s ESN. Měli jsme FITrip a 

pubquiz. Na zkouškové plánujeme deskovky a FITvodu, dále probíhají přípravy na HelloFIT.

ESN (M. Severa): Měli jsme taky grilovačku. Do budoucna bude další grilovačku, ta první 

byla pro mezinárodní a buddies, ta druhá bude pro nás. Do budoucna plánujeme 

boatparty. Zúčastnili jsme se Lesamáje a grilovačka bude 12.6.

STOH (): Nikdo není přítomen.

M. Severa: Turnaje pokračují a berou nováčky z čajovny.

Klub Čajovna (M. Oravkin): Omlouváme se za opožděnou ekonomickou činnost. Chytáme 

se na DnK. Plánujeme pokořit rekord v počtu kouřících lidí. Možná tam uvidíte i křesťany. 

přibyl nám jeden aktivní člen. Už nemáme pravidelnou otevírací domu, kvůli zkouškovému.

+/-FEL (T. Havel): Proběhl šachový turnaj. Řešíme věci na září, třeba seznamováky, které 

pořádá ÚTVS. Připravujeme se na Tužidlo.
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zaČVUTění (T. Pokorný): Proběhl pivní běh. Nějak to proběhlo. Ohlasy byly kladné. Pod 

hlavičkou Káti Polanské by se měl chystat seznamovací kurz.

GALIBI (D. Msallam): Byli jsme na Meziblocích, kde jsme malovali na obličeje a večer na 

zbytky těla. Proběhlo zahřívání chaloupky. Dále proběhl Galibi oheň, který proběhl s 

dalšími LGBT kluby. Aktuálně řešíme výlet na Křivoklát.

IAESTE (): Nikdo není přítomen.

Engineers Prague (): Nikdo není přítomen.

ESC (): Nikdo není přítomen.

Proběhla Strojárna žije. Paternoster na strojárně byl zachráněn.

Křesťanský klub (D. Králík): 

KŘEST je aktivní a účastní se akcí pod hlavičkou SU ČVUT.

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 

min.)

K. Pilná: Probíhá příprava na Fórum studentských senátorů (FSS). Co se zasedání týká, tak 

proběhlo jedno mimořádné. Jedním bodem byl rozpis na rok 2024 a pak schválení 

investice do rekonstrukce budovy B FSv.  Je to velká investice asi 1,3 miliardy. ČVUT má 

vlasní zdroje plus je tam dotace z ministerstva a zbytek platí Fakulta stavební. 

Na řádném zasedání se bude řešit např. ceník pro blok 4 na Strahově. Mělo by to být 150 

Kč od AR 2024/25.
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4. Info z Centrály (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 10 min.)

M: Verbovský: Zítra je SOA Band Contest finále, takže určitě dorazte. Ve čtvrtek 30.5. nás 

čeká finále Meziklubovek, přijďte zasoutěžit a pak na jídlo a pití. V sobotu 8.6. budou 

Dýmky na kopci. Ve středu 19.6. bude Vědafest v Dejvicích a možná budou potřeba 

dobrovolníci tak možná dám vědět. Příští úterý od 18:00 bude setkání PR v ISC Hubu.

Š. Tichý: Řeší se provozní náklady, asi to necháme do bodu různé, jestli to někomu nevadí. 

Připomínám odevzdávání výročních zpráv. Dluží je Masařka a Engineers. Apelujeme na 

odevzdání, protože je na tom závislá výročka SU. V rámci RSS se řešilo SU 100, které by 

tímto mělo být uzavřené. Děkuji V. Křižovi za implementaci tabulky.

B. Goláňová: Budou Meziklubovky, bude tam pivo a já, tak přijďte.

5. Schválení zápisu (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)

Usnesení 2024-05-03:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání Studentského 

parlamentu konaného dne 17.04.2024, který byl zaslán do konference Parlamentu dne 

21.05.2024 v 18:57.

OHP: 13; 11:0:2 → Usnesení bylo přijato

6. Potvrzení Usnesení 2024-05-01 přijaté formou per rollam (vede: Š. 

Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)

Usnesení 2024-05-04:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT potvrzuje své Usnesení 2024-05-01 přijaté 

formou per rollam.
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OHP: 13; 11:0:2 → Usnesení bylo přijato

7. Změna členského příspěvku pro Hudebny Silicon Hill (vede: M. 

Vadlejch, typ: hlasování, čas: 10 min.)

A. Pospíšil: Ahoj, já vedu hudebny na Strahově. Výše členského příspěvku nepřímo určuje 

rozpočet našeho projektu. Proto bychom ho chtěli zvýšit. Hudební nástroje a vybavení je 

dost staré a rádi bychom investovali do nového. Náš členský příspěvek je oproti 

konkurenci pod cenou a proto bychom ho chtěli navýšit. Původní byl 500 Kč nový 

schválený představenstvem je 1000 Kč.

Usnesení 2024-05-05:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zvýšení členského příspěvků klubu 

Silicon Hill – Hudebny na 1000 Kč s účinností od 01.07.2024. Stávající platební období 

zůstávají zachována.

OHP: 13; 13:0:0 – Usnesení bylo přijato

8. Ekonomická činnost - UZEL 2024 (vede: B. Goláňová, typ: hlasování, 

čas: 10 min.)

B. Goláňová: Jako každý rok plánujeme pořádat seznamovací kurz UZEL. Je to přibližně pro 

100 lidí. Pořádá se to na stejné lokalitě jako posledních 6 let. Letos cena trošku stoupla, 

kvůli neschválení FSP.

Probíhá debata ohledně rozdílu DPH mezi účastnickým poplatkem a ubytovacími službami.

Usnesení 2024-05-06:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu 

eFDrive UZEL 2024 zaslanou do konference Parlamentu dne 18.05.2024 v 15:01.
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OHP: 13; 11:0:2 – Usnesení bylo přijato

9. Ekonomická činnosť DnK 2024 (vede: M. Oravkin, typ: hlasování, čas: 

10 min.)

M. Oravkin: Letos budeme vyrábět kleště. Dále budeme prodávat Čajenky.

Usnesení 2024-05-07:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Klubu 

Čajovna Dýmky na kopci 2024 zaslanou do konference Parlamentu dne 20.05.2024 

v�00:17.

OHP: 13; 13:0:0 – Usnesení bylo přijato

10. Stanovy SU ČVUT (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 15 min.)

Š. Tichý: Stanovy řešíme asi půl roku. Byly probírány na legislativce. 

Š. Tichý promítá a ukazuje změny ve stanovách

Š. Tichý: Ve článku 13 bylo doplněno že stanovy klubu udávají podmínky vzniku a zániku v 

daném klubu. Toto vzniklo na základě debaty o klubu FIT++. Kluby, které si to ve 

stanovách nedefinovaly, nebo to mají definované jinde, tak to musí definovat do konce 

tohoto kalendářního roku. 

Další změna je možnost přijetí usnesení představenstva interního klubu. Iniciací byla 

situace v klubu Silicon Hill. Pointa je v tom, že doteď si klub mohl přijmout přísnější 

pravidla pro přijetí usnesení. Klub Silicon hill pracoval i s hlasy proti a zdržel se. Zástupci 

klubu byly pro rozvolnění. Změnu přijetí usnesení musí nově schválit parlament. 

Probíhá diskuze o výše zmíněnému bodu.
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D. Lysenko: Budete chtít přeschvalovat staré stanovy?

Š. Tichý: Vy to máte přísnější, takže se respektují i v současné verzi, není tedy třeba žádné 

úpravy. Jediní koho to v současnosti ovlivňuje je Silicon Hill.

Bod “y” stanovuje, že Parlament schvaluje podmínky přijetí usnesení.

Další změna je stanovení minimálně dvou externích a zájmových v parlamentu.

Předposlední změn je stanovení počtu lidí v kontrolní komisi. Nove může mít 3 až 5 členů. 

Dále se upravuje hlasování v kontrolní komise, kterého se musí účastnit nadpoloviční 

počet jejích členů.

M. Oravkin: Jsou někde zapsané rozhodnutí kontrolní komise?

P. Valach: Je o tom informována prezidentka a kluby, kterých se to týká. Případně 

parlament.

Š. Tichý: Ohlašovací povinnost je, pokud se to týká nějakého orgánu, tak ho o tom musí 

informovat. 

Poslední co se změnilo je zrušení předchozích stanov a požadavek na zapracování změn. 

Díky kterému budou mít kluby čas do konce roku na úpravu vlastních stanov.

Usnesení 2024-05-08:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje stanovy SU ČVUT zaslané do 

konference Parlamentu dne 21.05.2024 ve 20:16.

OHP: 13; 13:0:0 – Usnesení bylo přijato
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11. Účetní závěrka a rozvaha SU ČVUT za rok 2023 (vede: Š. Tichý, typ: 

hlasování, čas: 10 min.)

Š. Tichý: Dokument byl poslán do parlamentu, je dostupný v programu i v emailu. 

Probíralo se to již minule, schvaluje se to za celou SU, potřebujeme to zejména pro žádosti 

o dotace.

K. Pilná: Bylo zodpovězeno několik dotazů, které jsme řešili již na minulém parlametu. 

Jednalo se zejména o nezaplacené pohledávky, odpisy a vratné obaly.

M. Slávik: Kapitola podíly ve společnostech. 15 let máme pod sebou v likvidaci SiHi s.r.o. 

Š. Tichý: Likvidaci má pod sebou starý člen Silicon Hillu, který to už nechce dělat. Pokud se 

nikdo nepřihlásí, tak ho určí soud.

M. Vadlejch: Dost lidí asi neví, že dřív jsme měli vlastní hospodu na bloku 8. Je v likvidaci 

od roku 2009. V likvidaci už je 15 let takže už bychom s ní mohli mít sex.

Probíhá debata ohledně transparentnosti čerpání CEN.

Š. Tichý: Dále se na minulém parlamentu řešili nezaplacené pohledávky, ty se už všechny 

vyrovnaly. Ohledně  záloh se to musí komunikovat s účetní. Pokud chcete něco odepsat 

musíte to říct účetní.

Od covidu jsme ve ztrátě. V posledním období jsme byly v zisku a tím se kumulativní 

ztráta snižuje.- Neměli jsme totiž tolik nákladů, které by se daly odepisovat.

Usnesení 2024-05-09:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje účetní závěrku SU ČVUT za rok 

2023 zaslanou do konference Parlamentu dne 19.05.2024 v 15:56.
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OHP: 12; 10:0:2 – Usnesení bylo přijato

12. Rámcová smlouva s ČVUT  (vede: Š. Tichý, typ: diskuze, čas: dle 

potřeby)

Š. Tichý: Proběhl průlom. Proběhla diskuze se Záchou a rektorem a potvrdili jsme si, že 

model fungování studentské unie zůstane. V rámcové smlouvě bude popsán status quo. 

Bude to smlouva na dobu neurčitou. Nové věci budou pouze rozsah IP adres a nastavení 

práce CSIRT týmu, se kterým budeme spolupracovat. Výsledek je takový, že velké změny 

nebudou a fungování vůči SÚZu a ČVUT by se nemělo měnit. Je šance, že bychom toto 

řešili už na příštím parlamentu, ideální je do léta.

K. D. Kopecký:  Chápu to dobře tak, že ČVUT s námi zasmluvní konkretní počty IP adres 

podle aktuálních čísel?

Š. Tichý: Měly by být přílohou konkrétní IP adresy. Na každé koleji by měl být přístup a 

alespoň jedno vlákno. Přípojka optického vlákna by měla být zajištěna.

K. D. Kopecký:Na ČVUT se díky spolupráci s některými výzkumnými agenturami, zejména 

z USA, budou vztahovat vyšší požadavky na bezpečnost. ČVUT tedy bude muset zvyšovat 

bezpečnostní nároky.

Š. Tichý: Řešil se NÚKIB V. Dušátko to řešil se Záchou více o tom nevím.

K. D. Kopecký: Rád bych, aby se do smlouvy dalo, že nás nemohou jen tak odpojit.

Š. Tichý: Vypovědět mohou jen na základě porušování podmínek. Nemohou nás odpojit 

jen tak.

Měli by nám také zajistit přístupy do Cesnetu.
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K. D. Kopecký: Co nějaké nahlašování výpadků atp.?

Š. Tichý: Smlouva ještě není, ale budeme řešit aby nebylo nic opomenuto. Půjde to do 

připomínkového kolečka.

L. Pavienský: Říkali jste že všechny kluby dostanou přístup. Kam jí dostaneme?

Š. Tichý: Bavilo se o zachování statusu quo, pochybuji, že vám budou přidělávat přípojku.

ideální stav je, že na příští parlament přijde draft k připomínkování a potom to půjde na 

ČVUT. Do konce roku to chceme mít schválené a budeme na to tlačit.

13. Prezentace Výročních zpráv (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: dle 

potřeby) 

Š. Tichý: Na prezentaci máte 2 minuty, zbytek je za dřepy.

K. D. Kopecký: Dřepovat by měl A. Mitrenga, který se na zprávu vykašlal.

K. D. Kopecký prezentuje výroční zprávu klubu Sincoolka.

F. Hemerka prezentuje výroční zprávu klubu Orlík.

K. Pilná: Klub Masařka má hotovou výroční zprávu, kterou si jen musí schválit.

14. Různé (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: dle potřeby)

M. Slávik: Bývalý předseda si neplní své závazky vůči Studentské unii. Dluží už 4 splátky, 

což je přes 10 000 Kč. Poslední dobou nás ignoruje včetně předžalobní výzvy. 

Pravděpodobně ho tedy bude Studentská unie žalovat. V době kdy zpronevěřoval 
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prostředky byl vyhlášen nouzový stav a navíc byl v roli předsedy, tedy v roli zodpovědného 

hospodáře. Celková částka je 80 000. Za takový čin mu tedy může hrozit vězení.

Součástí žaloby bude aktivace článku s penále.

Pokud já mám problém s výplatou, tak je moje povinnost informovat o tom, že mám 

problém se splátkou.

B. Goláňová: Jaký je další postup?

M. Slávik: Bude se sepisovat žaloba.

Probíhá debata ohledně smlouvy s právníkem SU.

Š. Tichý: Přesuneme se tedy k provozním nákladům.

K. Pilná: Problém je neočekávané navýšení.  Všimli jsme si, že jsme se dostali do jiné výše 

než v minulosti. Tedy do jiných částek než co máme například schválené v rozpočtech. 

Nechceme to tedy platit (viz usnesení klubu) pokud neuvidíme, kde toto navýšení vzniklo. 

Chtěli bychom vidět jak probíhá výpočet dle IP a mít informace od paní účetní o tom, jak se 

řeší DPH, EČ a obecně naše účetnictví. Nemáme žádné nestandardní výdaje, které by 

mohly způsobit navýšení v provozních nákladech. Pokud to vysvětlené mít nebudeme, tak 

to nechceme platit. Očekávali jsme v době kdy se schvalovalo zmíněné IP, že nebudou 

takové změny ve výši DPH tvořené např. zájmovými kluby.

M. Vadlejch: U nás byla podobná diskuze. Nemáme vysvětlení proč je to tak vysoká, kdyby 

tam náhodou vznikla nějaká chyba. Na představenstvu jsme si závazně řekli, že to slepě 

nepošleme. 

Š. Tichý: Poslali jsme tu tabulku tak, jako v jiných obdobích, není problém to změnit, stačí 

to říct.
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M. Slávik: Mohl by se poslat template tabulky poslat, abychom věděli ty vzorce?

Š. Tichý: Je to sčítání, není žádný problém to poslat, do teď nebyla vznesena žádost na to. 

jediné co se po novém IP změnilo je, že se sekretářka dala stranou.

Probíhá debata ohledně transparentnosti tabulky

M. Slávik: Můžeme si v užším kroužku udělat schůzku s účetní, aby nám to vyjasnila.

Š. Tichý: Souhlasím s Martinem, to DPH si tedy vyříkáme s účetní.

M. Vadlejch: Měli byste taky vidět, kolik z toho DPH je z jakého klubu.

R. Selvek: My tu z členských příspěvků dotujeme zaČVUTění. Já jsem pro podporu malých 

klubů a malých akcí, ale více něž milionové ekonomické činnosti už nejsou malé.

M. Slávik: Je tedy důležité zjistit proč se to děje a tu příčinu rozumně vyřešit.

R. Selvek: Těch 220 tisíc je reálné, pravděpodobně tam žádná chyba paní účetní není. 

M. Slávik: Formulujme tedy usnesení, že se to zaplatí z rezervy a následně si prokážeme 

zdali jsou ty čísla v pořádku a až bude objasněný zdroj nejasností. Pokud ano, tak to kluby 

zaplatí do rezervy. Pokud jsou čísla špatně, protože někdo udělal chybu, tak se to bude 

řešit dále.

K. Pilná: Chceme aby parlament potvrdil, že má dostatečné informace a všechny položky 

se vyjasní.
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Probíhá formulace usnesení.

K. Pilná: Mimo toto téma. Chtěla bych aby byla smlouva s právníkem a účetní rozeslána 

všem.

M. Slávik: To by mohlo být na nějakém disku přístupné vybraným lidem např. předsedům.

Š. Tichý děkuje za účast a ukončuje zasedání ve 22:36.
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